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Spørgsmål nr. S 548 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 5. februar 2025 
 

Til: Erhvervsministeren  

Dato: 21. januar 2025 

Stillet af: 

 

Pernille Vermund (LA) 

Mener ministeren, at det er i orden, at danskerne har skullet betale flere 

skattekroner for at nedbringe sagsbehandlingstiden i Miljø- og 

Fødevareklagenævnet, samtidig med at sagsbehandlingstiderne er fordoblet 

siden 2020? 

(Spm. nr. S 548). 

 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  

 

 

Offentligt
S 548  
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